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    Protokół nr XLII/2022 

przebiegu XLII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 24 czerwca 2022 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyli również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

3. Karolina Gałuszka Kierownik PCPR w Śremie. 

4. Zofia Barcz Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie.  

5. Marta Jankowska Główna Księgowa Szpitala w Śremie. 

6. Radca Prawny Piotr Budziński. 

 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XLII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Przewodniczący zgłosił wniosek od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 

roku, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu (17 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt. Po zmianie porządek 

przedstawia się następująco: 

 

 Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XLI sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Informacja za 2021 rok z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz 

Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2021-2027. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SP ZOZ 

Szpital w Śremie za 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 
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8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

10. Interpelacje i zapytania Radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XLI posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XLI sesji z dnia 

27.05.2022 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (17 głosów za).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 27.05.2022 r. stanowiące załącznik nr 

5 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Informacji za 2021 rok z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia 

oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2021-2027. Informacja stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

 

Powiedział, że informacja była omawiana na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu, przez 

panią Zofię Barcz Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie więc otworzył dyskusję i 

poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Zofia Barcz Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie poinformowała, że radny Emil 

Majsner już otrzymał odpowiedzi na zadane pytania na posiedzeniu komisji budżetu.  

 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego  

SP ZOZ Szpital w Śremie za 2021 rok. 
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Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji 

zdrowia, przez panią Martę Jankowską główną księgową SP ZOZ Szpital w Śremie więc otworzył 

dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLII/305/2022 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego  

SP ZOZ Szpital w Śremie za 2021 rok została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do punktu porządku obrad dotyczącego 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2022 r. 

Poprosił o omówienie projektu uchwały panią Karolinę Gałuszka Kierownik Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie. 

 

Karolina Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie omówiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLII/306/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2022 r. została podjęta przez Radę 

Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 

11 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Starosta Zenon Jahns powiedział, że pani skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie powiatu 

polegające na rezygnacji z zadań inwestycyjnych dotyczących budowy chodnika w m. Gawrony 

oraz remontu drogi do m. Olsza i w m. Mszczyczyn (zaplanowano z własnych środków na ten cel 

ok. 300 tys zł.), zmiany te wynikają z otrzymania dofinansowania przez powiat na te inwestycje.  

W pierwszym wniosku wskazano drogę o długości ok 2,5 km od m. Bystrzek do drogi 

wojewódzkiej oraz drogę w m. Brześnica o dł. ok. 1 km. Dofinansowanie wyniesie 3,8 mln zł, 

gdzie wkład własny powiatu to 200 tys. zł. W kolejnym wniosku uzyskano dofinansowanie w 

wysokości 10.165.000 zł gdzie 535 tys. to wkład własny powiatu. W ramach tej inwestycji zostaną 

zbudowane chodniki w m. Gawrony, w m. Pełczyn przy nowych działkach, chodnik w m. 

Międzychód oraz w m. Bodzyniewo gdzie o 100 m zostanie przedłużony chodnik w kierunku m. 

Międzychód. Ponadto zostanie wykonany remont od drogi wojewódzkiej przez m. Mszczyczyn do 

granicy powiatu gostyńskiego o długości ok. 3,5 km (zostanie wykonana nowa nawierzchnia i 

pewien odcinek chodnika w Mszczyczynie). 

Starosta poinformował, że w dniu 01 czerwca br. podczas symbolicznego przekazywania środków 

z Polskiego Ładu nasz powiat reprezentowała pani Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału 

Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu Starostwa Powiatowego w Śremie, pani Sylwia 

Dopierała Radna Rady Powiatu w Śremie i pan Paweł Wojna Radny Rady Powiatu w Śremie. 

Starosta podziękował radnym powiatowym oraz przewodniczącemu PiS w Śremie p. Robertowi 

Piątkowi za to, że brali bezpośredni udział w prowadzonych na ten temat rozmowach. Ponadto 

podziękował również posłowi PiS p. Zbigniewowi Dolata za okazane wsparcie, które umożliwiło 

pozyskanie satysfakcjonującej kwoty dla naszego powiatu.  

 

Radny Emil Majsner zapytał, jakie jednostki organizacyjne otrzymują środki z Funduszu 

Pomocy. Zaplanowano na ten cel 43 tys. zł, Liceum Ogólnokształcące otrzymało 15 tys. zł więc 

kto otrzymał pozostałą kwotę 28 tys. zł.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak odpowiedziała, że pozostała kwota została przeznaczona 

na potrzeby Kreatywnej Edukacji Plus sp. z o.o. i Katolickiego Akademickiego Liceum 

Ogólnokształcącego w Śremie. 

  

Radni nie zgłosili więcej pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 
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Uchwała nr XLII/307/2022 zmieniająca uchwałę budżetową na 2022 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak powiedziała, że Wieloletnią Prognozę Finansową trzeba 

dostosować do wprowadzonych zmian w budżecie powiatu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XLII/308/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radna Sylwia Dopierała  poinformowała, że składa interpelację w sprawie postawienia znaku 

„teren zabudowany” w m. Drzonek (pismo w sprawie OI.0003.10.2022). 

 

Radna Elżbieta Michalska poinformowała, że składa 3 interpelacje z których dwie dotyczą 

wydłużenia zatok autobusowych przy ul. Mickiewicza, Kilińskiego i Sikorskiego w Śremie, a 

jedna w sprawie naprawy chodnika przy ul. Chłapowskiego w Śremie (pisma w sprawach 

OI.0003.7.2022, OI.0003.8.2022, OI.0003.9.2022 ). 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.     

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 
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Starosta Zenon Jahns powiedział, że jeśli zostanie rozpatrzony pozytywnie wniosek na 

dofinansowanie z rządowego funduszu Polski Ład: Program inwestycji strategicznych 3 edycja 

skierowany dla miejscowości popegeerowskich być może konieczne będzie zwołanie sesji 

nadzwyczajnej. We wniosku wskazano drogę na odcinku Brodnica-Iłówiec o długości ok. 1 km.  

W celu szybkiej realizacji  inwestycji konieczne będzie ogłoszenie przetargu, aby wyłonić 

wykonawcę, który przeprowadzi inwestycje w bieżącym roku. Wcześniej jednak muszą zostać 

zabezpieczone środki w budżecie na ten cel. Ponadto w październiku br. zostanie ogłoszony 

przetarg na realizacje zadań ujętych we wniosku opiewającym na kwotę 10,7 mln zł, w którym 

prawdopodobnie żaden z wykonawców nie będzie w stanie wykonać inwestycji w bieżącym roku, 

i realizacja zostanie dokonana w 2023 r.  

 

Radny Paweł Wojna poinformował, że w dniu 22 czerwca br. odbyła się uroczystość oddania 

Śremu Najświętszemu Sercu Pana Jezusa, której organizatorem był Burmistrz Śremu i Dziekan 

Dekanatu Śremskiego. Korpus Kadetów z ZST im. Hipolita Cegielskiego w Śremie, który bierze 

udział w wielu uroczystościach na terenie naszego powiatu, uświetnił swoją obecnością również tą 

uroczystość. Radny poprosił, aby pan Starosta przekazał podziękowania i gratulacje dyrektor 

szkoły pani Marii Bychawskiej.  

 

Starosta Zenon Jahns odpowiedział, że przekaże podziękowania pani dyrektor, ponieważ kadeci 

tej szkoły biorą udział we wszystkich uroczystościach rocznicowych, patriotycznych na terenie 

naszego powiatu i poza nim.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał czy planowany jest remont drogi na odcinku 

Grzybno – Pecna. Jeśli tak to z jakich środków.  

 

Starosta Zenon Jahns odpowiedział, że w bieżącym roku już rozpoczęto remont na wskazanym 

odcinku, na który powiat przeznaczył z własnych środków ok. 700 tys. zł. Naprawa tego odcinka 

została ujęta również w przetargu na remonty dróg opiewających na kwotę ok. 3 mln zł. 

Zaplanowano na tym odcinku wyrównanie nawierzchni, uzupełnienie ubytków i pomalowanie 

pasów. 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.     

  

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji 

odbędą się 25 sierpnia natomiast sesja jest zaplanowana na dzień 26 sierpnia.  

 

Życzył wszystkim udanych wakacji. 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XLII 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1334. 
 

  

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak   

 

 

 


